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فرهادظریف
 کارشناس والیبال 

  بازیکن پیشین سرخپوشان با تاکید بر اینکه پرسپولیس 
بازیکنان خوبی جذب کرده، گفت که این تیم در حال حاضر 
نیاز به یک مهاجم ششدانگ دارد. اسماعیل حلالی با اشاره به 
روند نقل وانتقالات پرسپولیس، اظهارداشت: باشگاه خیلی 
خوب عمل می کند و در نقل وانتقالات خوب بودیم. وی در 
مورد جدایی رامین رضاییان عنوان کرد: کادرفنی وقتی تمایل 
به حفظ یک بازیکن ندارد، دیگر نمی شود حرفی زد. رضاییان 
به لحاظ کار فنی به درد ما می خورد اما نظر کادرفنی این بود 

که کنار گذاشته شود. این مربی عنوان کرد: بازهم نیاز داریم در 
چند پست بازیکن جدید جذب کنیم. با آمدن بیرانوند خیلی 
از مشکلات مان حل می شود، بخشی از مشکلات فصل گذشته 
مربوط به دروازه بان بود و بخشی هم به کار تیمی مربوط 
می شد که با گرفتن بازیکن جدید در آن پست هایی که نیاز 
است مشکل حل می شود. در سال های قبل که قهرمان شده 
بودیم، کم گل خورده و خط دفاعی منسجمی داشتیم اما امسال 
به خاطر تغییر زیاد در خط دفاع و مشکلات درون دروازه، از آن 

شرایط قبلی فاصله گرفتیم. بازیکن پیشین تیم ملی در ادامه 
در خصوص وضعیت این تیم در حالی که باید خود را برای 
جام جهانی آماده کند، ادامه داد: آنهایی که به دنبال برکناری 
»اسکو« هستند، اشتباه می کنند. کسانی که مخالفند و هیچ 
ادله ای هم ندارند. زمانی که مسئولیت را به اسکوچیچ دادیم 
تیم شکل خوبی نداشت و الان شکل خوبی گرفته در حالی که 
آنقدر که اسکوچیچ به تیم ما کمک کرد، ما به او کمک نکردیم. 
امیدوارم فدراسیون برنامه ریزی خوبی برای تیم ملی داشته 
باشد. وی در پاسخ به این سوال که آیا با این تدارکات ضعیف، 
تیم ملی کشورمان در جام جهانی زنگ تفریح نخواهد شد؟، 
اضافه کرد: با این برنامه ریزی که می بینیم خیلی امیدی 

نیست، مگر اینکه تغییرات ایجاد شود.

اسماعیل حلالی:

مخالفان »اسکوچیچ« اشتباه می کنند

 ریکاردو ساپینتو به عنوان سرمربی جدید 
استقلال و جانشین فرهاد مجیدی انتخاب و 
معرفی شد. محمد نوری پیشکسوت استقلال 

در این خصوص صحبت کرد.
 درباره انتخاب »ساپینتو« به عنوان 

سرمربی استقلال چه نظری دارید؟
 یک خارجی هدایت تیم استقلال را برعهده 
گرفته و وظیفه من و همه پیشکسوتان این 
است که از او حمایت کنیم. این مربی کارنامه 
خوبی دارد و زمانی که بازیکن بوده در تیم 
پرتغال حضور داشته و پس از آن هم هدایت 
تیم های بزرگ را برعهده گرفته است. از 
شخصیت ساپینتو مشخص است که فردی 
برونگراست و به تیمی که هدایت آن را برعهده 
گرفته تعصب دارد و با تمام وجود کار می کند و 

شادی هواداران برای او مهم است. 
  ساپینتو با مربیان خارجی استقلال 

تفاوت دارد؟
 پیش از این هم استقلال مربی خارجی 
داشته است اما من فکر می کنم ساپینتو کاملا 
متفاوت است. کارنامه او قطعا از »شفرم بهتر 
است و حتی معتقدم در بسیاری جهات از 
»استرا« هم بهتر است . ولی همان طور که گفتم 
او نیاز به حمایت دارد و هواداران هم باید صبور 
باشند. بالاخره مربی خارجی است که به فوتبال 
ما آمده و نیاز دارد مدتی آزمون و خطا داشته 

باشد تا شناخت خوبی از بازیکنان پیدا کند. 
  عملکرد مدیران باشگاه را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
مدیران باشگاه استقلال حساسیت های 
هواداران را به خوبی می دانند. آجورلو فصل 
گذشته عملکرد خوبی داشت و توانست شرایط 
را برای تیم و فرهاد مجیدی فراهم کند تا 

قهرمانی را در این فصل به دست بیاورد. 

گفـــتوگـــو

 کیانی« قهرمان تکواندوی آسیا شد  
ایسنا: بیست وپنجمین دوره رقابت های 
 ۳۸۶ حضور  با  آسیا  قهرمانی  تکواندو 
تکواندوکار از ۳۴ کشور به مدت ۴ روز و به 
میزبانی کره جنوبی در سالن »هوبان« شهر 
چانچئون آغاز شد.  تیم ملی بانوان ایران در 
روز نخست این مسابقات دو نماینده داشت که 
حاصل تلاش آنها یک طلا و یک برنز بود و تنها 
نماینده تیم مردان ایران نیز به یک مدال برنز 
رسید. ناهید کیانی نماینده وزن -۵۳کیلوگرم 
ایران در مبارزه پایانی برای کسب مدال طلا به 
دیدار »چاروس.کامایوا« رفت و در نهایت دو 
بر صفر صاحب پیروزی شد و بر روی سکوی 
نخست آسیا ایستاد. کیانی پیش از این دور 
نخست استراحت داشت سپس ۲ بر یک برابر 
کانابال از فیلیپین به برتری رسید و در دیدار 
دوم نیز با نتیجه ۲ بر صفر برابر »وانگ.ژیالو« 
از کشور چین به پیروزی رسید و راهی فینال 
شد. دانیال بزرگی در وزن -۶۸  کیلوگرم 
نماینده تیم مردان ایران و همچنین زهرا 
شیدایی در وزن -۵۷  کیلوگرم نیز دیگر 
نماینده بانوان ایران در روز نخست قهرمانی 

آسیا به مدال برنز بسنده کردند. 

سفر »علی مرادی« به »آلبانی«
 تسنیم: در شرایطی که کنگره انتخاباتی 
فدراسیون جهانی وزنه برداری روزهای ۴ و ۵ 
تیرماه برگزار خواهد شد، در روزهای گذشته 
سایت Inside the games خبر داد که علی 
مرادی به دلیل تغییر و تحولات ایجاد شده در 
فدراسیون وزنه برداری ایران، از جمع نامزدهای 
انتخابات فدراسیون جهانی حذف می شود.  از 
ایران منعی برای علی مرادی برای سفر به 
آلبانی ایجاد نشد و او برای شرکت در انتخابات 

فدراسیون جهانی به این کشور سفر کرد.

خارجازمستطیلسبز

محمد نوری: 
 کـارنـامه

  »ساپینتو« از »شفر« 
بهتر است

خبــــــر
  رونمایی از اولین نامزد 

ریاست فدراسیون فوتبال 
پیشین  دبیرکــل  محمدنبــی،  مهدی 
فدراسیون فوتبال اعلام کرد که در انتخابات 
فوتبال  فدراسیون  ریاست  شهریور ماه   ۸
شرکت خواهد کرد. وی گفت: زحماتی که 
مسئولان و کارکنان فدراسیون در دوره های 
مختلف کشیده اند، منجر به این شده که گاهی 
اوقات فدراسیون پله های خوبی را طی کند. 
نمی خواهیم وارد گذشته شویم. در انتخابات 
فدراسیون که شهریور ماه برگزار می شود، 
۲ ونیم سال  رئیس بعدی فدراسیون تنها 
می تواند انجام وظیفه کند. در این ۲ ونیم سال 
هر فردی که رئیس شود ۲ ماه بعد تیم ملی باید 
در قطر بازی کند. »نبی« عنوان کرد: با این 
وضعیت افرادی که در فوتبال صاحب تجربه 
هستند و در مدیریت کلان فوتبال هم حضور 
داشته اند باید کمک کنند. همه می توانند در 
انتخابات حضور پیدا کنند و اعضای مجمع 
باید رأی بدهند. اگرچه اسامی زیادی برای 
انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال مطرح 
شده اما تاکنون هیچ فردی به صورت رسمی 
چنین موضوعی را اعلام نکرده بود و »نبی« 
به عنوان نخستین نفر حضورش در انتخابات 

روز ۸ شهریورماه را اعلام کرد. 

تعظیم یانکی ها به سروقامتان ایران 

فوتبــــالداخلی

آرمان ملی: تیم ملی والیبال کشورمان در 
۲ روز پیاپی دیدارهای سنگینی را برگزار کرد. 
شاگردان عطایی مقابل آمریکا به برتری ۳ بر 
صفر رسیدند و روزگذشته مقابل برزیل مدعی 
صف آرایی کردند که تیم ایران موفق به برد 

مقابل این تیم نشد.
  برد مقابل آمریکا 

دیدار ایران و آمریکا روز پنجشنبه در 
سالن »آرناآرمت« شهر صوفیه برگزار شد 
و  شاگردان بهروز عطایی در ۳ ست متوالی 
با امتیازهای ۲۵ بر 1۸، ۲9 بر ۲۷ و ۲۷ بر 
۲۵ به پیروزی رسیدند تا نوار بردهای آمریکا 
را قطع کنند. رقابت دو تیم در ست نخست 
پایاپای شروع شد، اما بازیکنان دو تیم کمی 
استرس داشتند، کم کم تیم ایران برتری 
خود را به حریف دیکته کرد به گونه ای که 
در وقت فنی ست نخست 1۲ بر ۷ از آمریکا 
پیش افتاد. برتری تیم ایران در این ست ادامه 
یافت و شاگردان عطایی ۲۵ بر 1۸ به پیروزی 
رسیدند. امین اسماعیل نژاد در این ست دو 
امتیاز سرویس گرفت و اشتباهات بازیکنان 
ایران )پنج( نسبت به آمریکا )10( نصف بود. 
دو تیم در این ست نیز 1۳ امتیاز از حمله 
به دست آوردند. آمریکایی ها در ست دوم 
اشتباهات کمتری داشتند و رقابت دو تیم نیز 
نزدیک به هم پیش رفت، اما وقت استراحت 
فنی ست دوم نیز 1۲ بر 9 به سود ایران شد. 
در امتیاز 1۶ بر 11 به سود ایران، سرمربی 
آمریکا وقت استراحت گرفت تا از افزایش 
اختلاف امتیاز دو تیم جلوگیری کند و سپس 
آمریکایی ها سه امتیاز متوالی به دست آوردند 
تا عطایی وقت استراحت بگیرد. در این ست 
دو تیم در امتیاز 1۷ برابر شدند و رقابت تا 
امتیاز ۲۷ نیز برابر پیش رفت تا در نهایت تیم 
ایران این ست را به لطف نگاه تیزبین وادی 
و درخواست ویدئوچک به دلیل عبور پای 
بازیکن آمریکا از خط تور، ۲9 بر ۲۷ ببرد و 
تیم ایران در ست شماری دو بر صفر از حریف 
پیش افتاد. مرتضی شریفی، امیررضا سرلک و 
علی رمضانی نیز در این ست برای تیم ایران 
به میدان آمدند. جنگندگی بازیکنان ایران 
در ست سوم نیز ادامه یافت و به رغم تلاش 
بازیکنان آمریکا ست سوم نیز با امتیاز ۲۷ بر ۲۵ 

به سود ایران به پایان رسید تا مردان والیبال 
ایران در ششمین مسابقه خود در لیگ ملت ها 
به سومین برد خود دست یابند. در امتیاز ۲۶ 
بر ۲۵ به سود ایران برخورد شریفی و اسفندیار 
باعث توقف بازی شد. دیدار تیم های والیبال 
ایران و آمریکا بیستمین جدال رسمی دو 
تیم در تاریخ محسوب می شود. آمریکایی ها 
در 19 مسابقه قبلی 1۳ بار فاتح میدان شدند 
و در این دیدار هفتمین شکست خود برابر 
ایران را تجربه کردند. تیم ملی والیبال آمریکا 
۲1 مدال رویدادهای مهم والیبال جهان از 
جمله سه مدال طلا و مقام قهرمانی بازی های 
المپیک )19۸۴ لس آنجلس، 19۸۸ سئول 
و ۲00۸ پکن( را در پرونده افتخارات خود 
دارد. قهرمانی مردان جهان 19۸۶ فرانسه، 
دو قهرمان جام جهانی در سال های 19۸۵ 
و ۲01۵ و دو مدال طلای لیگ جهانی در 
سال های ۲00۸ و ۲01۴ از دیگر افتخارات 

تیم ملی والیبال آمریکاست. 
  صحبت های سرمربی و کاپیتان 

بهروز عطایی پس از پیروزی تیمش برابر 
آمریکا در لیگ ملت های ۲0۲۲ اظهارداشت: 
خدا را شاکریم که بازیکنان مزد تلاش شان 
را گرفتند. بعد از چند باخت، فشار زیادی 
را تحمل کردیم که این موضوع به دلیل 
تجربه کم بازیکنان بود. وی افزود: در این 

مسابقه بازیکنان توانستند کیفیت خوبی را 
از خودشان نشان دهند و در شرایط سخت 
موفق شدند. البته اتفاق خاصی رخ نداده به 
هر حال مسابقات طولانی و سخت است و 
یکی از بازی هایی را که باید انجام می دادیم و 
به موفقیت می رسیدیم را پشت سر گذاشتیم. 
عطایی در پایان خاطرنشان کرد: خوشحالم که 
پیروز شدیم و مردم خوشحال شدند. امیدوارم 
مسیر برای ایران هموارتر شود و بازیکنان 
نهایت  در  که  دهند  نشان  را  عملکردی 
موجب شادی مردم شود. میلاد عبادی پور 
در خصوص برد ۳ بر صفر ایران برابر آمریکا در 
لیگ ملت های ۲0۲۲ اظهارداشت: جا دارد که 
در ابتدا به تک تک بازیکنان تیم ایران خسته 
نباشید بگویم و همچنین تبریکی به مردم 
عزیز ایران داشته باشم که در هر شرایطی 
ما را حمایت کردند. کاپیتان تیم ملی والیبال 
تصریح کرد: همان طور که چندین بار گفته 
بودم و الان هم یادآوری می کنم تیم ایران 
فقط برای کسب تجربه اینجا آمده است. این 
افتخار را داشتیم برابر تیم بزرگی مثل آمریکا 
والیبال بازی کنیم و واقعا از این بازی لذت 
بردیم. کاری به برد و باختش ندارم، بازی 
برابر تیم های بزرگی مثل آمریکا، برزیل و 
لهستان، لذتبخش است و واقعا بازی امروز 

لذتبخش بود.

  نظر آمریکایی ها 
آمریکا  تیم ملی  سرمربی  اسپراو،  جان 
پس از بازی برابر تیم ایران و شکست ۳ بر 
صفر تیمش بیان داشت: آن گونه که امیدوار 
بودیم بازی را شروع نکردیم. اما در ست های 
دوم و سوم عملکرد بهتری داشتیم. سرمربی 
تیم ملی والیبال آمریکا افزود: نمایش پایاپایی 
در ست های دوم و سوم مقابل ایران داشتیم اما 
در بعضی از رالی های آخر ست ها اشتباهاتی را 
مرتکب شدیم و نتوانستیم حتی در یکی از این 
ست ها پیروز شویم و در نهایت نتیجه بازی را 
واگذار کردیم. وی خاطرنشان کرد: ایران عالی 
بازی کرد. ما مثل سایر دیدارهای این تورنمنت 
سرحال نبودیم. عملکرد خوبی نداشتیم و 
نتوانستیم دریافت های خوبی داشته باشیم. 
ایران بسیار خوب بازی کرد و مستحق پیروزی 
بود. اصلا از نمایش بازیکنان ایران شگفت زده 
نشدم. چرا که چند ویدئو از آنها دیده و از 

کیفیت آنها به وجد آمده بودم. 
  باخت به برزیل 

تیم ملی والیبال ایران در سومین دیدار خود 
از چارچوب رقابت های هفته دوم لیگ ملت ها از 
ساعت 1۸ دیروز به مصاف تیم برزیل رفت و با 
حساب سه بر صفر )۳0 بر ۲۸، ۲۵ بر ۲۳ و ۲۵ 
بر 19( شکست خورد. این چهارمین شکست 
ایران در مجموع ۷ مسابقه ای است که در 
لیگ ملت های ۲0۲۲ انجام داده است. ست اول 
مسابقه پایاپای پیش رفت اما پس از اینکه ایران 
بازی را در امتیاز 1۵ به تساوی کشاند، عملکرد 
بهتری داشت و 19 بر 1۵ از حریف خود پیش 
افتاد. در حالی که بازی ۲0 بر 19 به سود ایران 
پیگیری می شد، حضرت پور لیبرو تیم ایران 
احساس ناراحتی کرد که بازی متوقف و توسط 
پزشک تیم معاینه شد. وقتی تیم ها در امتیاز 
۲۶ مساوی شدند، آلن سوزا بازیکن برزیل 
در منطقه سرویس قرار گرفت، دچار گرفتگی 
عضله شد و از زمین بیرون رفت. در نهایت این 
رقابت نزدیک ۳0 بر ۲۸ به سود برزیل تمام شد. 
رقابت در ست دوم نزدیک تر بود اما در دقایقی 
از بازی ایران پیش افتاد که برزیل این اختلاف 
دو امتیازی را جبران کرد و ست دوم را هم ۲۵ 
بر ۲۳ با یپروزی به پایان رساند. برزیل در ست 

سوم تیم برتر میدان بود و ۲۵ بر 19 برنده شد.

عطایی؛ نقطه قوت تیم ملی والیبال 

جواد نکونام: 

فرضیه سرمربیگری در تیم ملی واقعی نیست
سرمربی تیم فولادخوزستان شایعه حضور روی نیمکت 
تیم ملی را رد کرد. وی همچنین در خصوص رد پیشنهاد باشگاه 

استقلال صحبت کرد. 
  رد پیشنهاد استقلال

 جواد نکونام در مورد رد پیشنهاد باشگاه استقلال اظهارداشت: 
هرکسی دوست دارد مربی تیم هایی مانند استقلال، پرسپولیس 
یا تیم ملی شود. این موضوع برایم باعث افتخار است. از سردار 
آجورلو تشکر می کنم که قابل دانست و صحبت کردیم ولی 
ترجیح می دهم به روش و شکلی که خودم برای آینده ام 

برنامه ریزی کردم، جلو بروم.
  فولاد 

وی افزود: نیاز نیست وارد کاری شوم که خدای ناکرده شرایط 
استقلال یا شرایط خوب فولاد را به هم بریزم. در باشگاه ما همه چیز 
حرفه ای و فوق العاده پیش می رود. از گرشاسبی و هیات مدیره باشگاه 
تشکر  می کنم. نیازی نیست از این مسیر درست خارج شوم. تنها 
دلیلش همین بود. استقلال تیم بزرگی است. از بچگی هوادارش 

بودم. برای این تیم در هر زمانی آرزوی  موفقیت داشتم و دارم.
  تیم ملی 

نکونام در مورد اینکه گفته می شود فشارهای نتایج خوب 

فصل گذشته استقلال یا نیم نگاه به نیمکت تیم ملی باعث رد 
پیشنهاد آبی ها شده، عنوان کرد: فشار مربیگری همه جا وجود 
دارد. در هر تیمی باشید برای موفقیت باید تلاش کنید. برای 
من هیچ کجا هیچ فشاری وجود ندارد چون شرایط سخت 
زیادی را در این فوتبال دیدم. سال ۲01۴ که به جام جهانی 

رفتیم، فشار سه بازی آخر را تجربه نکرده بودم. واقعا 
شرایط سختی داشتم. این مسائل که فشاری 
ندارد. وی تصریح کرد: قرار نیست همه مربیان 
تا آخر عمر هرکجا می روند نتیجه بگیرند. 
قطعا جایی هم نتیجه نمی گیرند. استقلال 
نتایج خوبی گرفت اما ایراداتی هم داشت. جای 
پیشرفت دارد. هر تیمی قابل پیشرفت و رشد 

است اما بحث فشار نیست. برای 
تیم ملی هم چه باشم چه نباشم، 

همیشه آرزوی  موفقیت دارم. 
هیچ صحبتی در این مورد 
نبوده که مربی تیم ملی شوم. 
شاید اسم من به عنوان گزینه 
مطرح شد اما اصلا چنین 

چیزی نبود. نکونام در خصوص اینکه در مصاحبه ای اعلام 
کرد اگر اسکوچیچ دستیار من بشود قبول می کنم، گفت: 
در آن صحبت مقداری شیطنت بود، من هم سال هاست در 
این فوتبال حضور دارم. این شیطنت ها را متوجه می شوم. 
بعضی اوقات دوستان سوالاتی می کنند که من هم مجبور 
می شوم جواب هایی بدهم که دوست ندارند! شاید هم دوست 
داشته باشند! اصلا چنین چیزی نبوده، واقعیت این است به هر 
کسی که سرمربی تیم ملی باشد احترام می گذاریم. فقط دوست 

داریم تیم ملی ببرد و موفق باشد.
  مدعیان 

سرمربی فولاد اضافه کرد: استقلال، پرسپولیس، سپاهان، 
گل گهر و مس رفسنجان تیم هایی هستند که واقعا 
خوشحالم برنامه ریزی دارند و هزینه می کنند تیم خوبی 
داشته باشند. ما هم سعی می کنیم بین این مدعیان و 
تیم های خوب باشیم. دو فصل در لیگ قهرمانان آسیا 
بودیم. قطعا استقلال، پرسپولیس و سپاهان که برای 
قهرمانی یا نایب قهرمانی یا حضور در آسیا می جنگند، 
برنامه ریزی بلندمدت دارند. ما باید این را تداوم 
ببخشیم. بازیکنانی را بگیریم که هرسال این 
اتفاق برای فولاد بیفتد. تلاش و برنامه ریزی 
می کنیم. با یکی ۲ بازیکن دیگر صحبت 
می کنیم. غفوری یکی از بهترین بازیکنان 
 فوتبال ایران است. دوست داریم در 

خدمتش باشیم.  

بهروز عطایی یکی از بهترین گزینه های ممکن داخلی برای 
هدایت تیم ملی والیبال است. مدیریت او در والیبال زبانزد است 
و بسیاری از بازیکنان فعلی قبلا شاگرد او بوده اند. بازیکنان 
ملی پوش کاملا مطیع سرمربی هستند. ضمن اینکه اطلاعات، 
آشنایی با زبان انگلیس و علم روز والیبال، کلاس هایی که شرکت 
کرده است، اینها نقاط قوت سرمربی تیم ملی است. با این حال 
معتقدم در بحث جوانگرایی می توانستیم کمی متفاوت باشیم. 
تاریخ تیم ملی در گذشته نشان داده چه نوع جوانگرایی به ما کمک 
می کند. برای مثال ولاسکو با اینکه نسل تیم ملی را تغییر داد، اما با 
برنامه و سرعت مشخص کار او را پیش برد. وی ابتدا فرهاد قائمی 
را به ترکیب خودش اضافه کرد. در ادامه امیر غفور به تیم ملی 
دعوت شد و کم کم در کنار بازیکنان باتجربه بازیکنان جوان را 
در جام ملت ها به کار گرفت و نتیجه اش هم مثبت بود. بحث من، 
عزت تیم ملی والیبال در سطح جهانی است.  میلاد عبادی یکی از 
بازیکنان باتجربه تیم ملی است و این روزها می دانم فشار زیادی 
را متحمل می شود. قبلا هم شاگرد آقای عطایی بوده و این خوب 
است که بین سرمربی و کاپیتان تیم این ارتباط خوب وجود دارد. 
منتهی از نظر بدنی با آن میلادی که ما می شناسیم کمی فاصله 
دارد. امیدوارم در بازی های بعد بالاترین کیفیت او را شاهد باشیم.  
بعداز ولاسکو مربیان خارجی زیادی را به ایران آوردیم اما چه 
اتفاقی برای والیبال کشور افتاد؟ آلکنو حتی پست اکثر بازیکنان 
را نمی شناخت. او ۲ یا ۳ ماه قبل مسابقات المپیک به ایران آمده 
بود و با این وضعیت انتظاری نمی رفت که بتوانیم موفق باشیم. 
ولاسکو صفر تا صد مدیریت تیم را در اختیار داشت و اجازه ورود 

افراد دیگر را به این حوزه نمی داد. 

 تسنیم: فدراسیون فوتبال با اشاره به مصاحبه عضو 
هیات مدیره استقلال از ارجاع این پرونده به کمیته اخلاق خبر 
داد. سایت رسمی فدراسیون فوتبال نوشت: »در پی اظهارات 
توهین آمیز جناب آقای مومنی، عضو محترم هیات مدیره باشگاه 
استقلال و واردنمودن اتهامات واهی نسبت به تیم ملی فوتبال 
جمهوری اسلامی ایران، فدراسیون فوتبال نسبت به ارجاع این 
پرونده به کمیته اخلاق و پیگیری موضوع از سوی مراجع قانونی 
اقدام خواهد کرد. بدون شک موضوعات مطرح شده مصداق 
واردآوردن اتهام صریح به کادرفنی تیم ملی، ساختار سازمانی 
و اداری فدراسیون همچنین زیرسوال بردن جایگاه و  شأن 
ملی پوشان شایسته فوتبال ایران است. بر این اساس لازم است 
عضو هیات مدیره باشگاه استقلال در کمیته اخلاق مستندات 
و مدارک مرتبط با ادعای خود را در کمترین زمان ممکن ارائه 
نمایند و در صورت عدم وجود چنین مدارکی پاسخگوی توهین 
و اتهام وارده نسبت به تیم ملی و فدراسیون فوتبال ایران باشند.« 
محمد مومنی با کنایه به باشگاه پرسپولیس در ماجرای جذب 
سعید صادقی گفته بود: »تیم استقلال هستیم و تیم ملی 

نیستیم که قول سهمیه حضور در جام جهانی را بدهیم.« 

فارس: پژمان نوری در خصوص شرایط باشگاه ملوان پس از 
صعود به لیگ برتر با اشاره به اینکه تنها ۵0 روز تا آغاز لیگ برتر 
زمان باقی مانده، عنوان کرد: هزینه های حضور در لیگ برتر 
با لیگ1 متفاوت است و همه مسئولان نیز در جلسه مجمع 
در این خصوص اتفاق نظر داشتند. باید هرچه سریع تر در این 
خصوص اقدام شود. تا همین امروز هم زمان بسیاری را از دست 
دادیم. ما از لیگ یک به لیگ برتر صعود کردیم و حضور در این 
فضای متفاوت نیازمند آماده سازی دقیق است. به عنوان عضوی 
کوچک در ملوان خواهشمندم هرچه سریع تر وضعیت باشگاه 
از لحاظ مالی مشخص شود. ملوان از دهه پنجاه پرافتخارترین و 
باثبات ترین باشگاه شمال کشور در سطح اول فوتبال ایران بوده 
و حالا که با تلاش همه، این تیم دوباره به لیگ برتر برگشته نباید 
مثل گذشته عمل کنیم. هنوز نمی دانیم چقدر بودجه داریم و تا 
چه اندازه می توانیم در نقل وانتقالات هزینه کنیم یا بهتر بگویم، 
هزینه ها تا حدود بسیار زیاد مشخص است اما منابع تامین آن 

خیر. این بزرگ ترین سردرگمی ما در این روزهاست. 

بیــنالمــلل

 * ۲ باشگاه لیگ برتری منچستریونایتد و چلسی بر سر جذب 
ماتیس دلیخت، مدافع هلندی بانوی پیر باهم رقابت دارند. دلیخت 
که تابستان ۲019 از آژاکس به یوونتوس پیوست و با قطعی شدن 
جدایی جورجو کیه لینی از یوونتوس انتظار می رود حالا زوج اصلی 
لئوناردو بونوچی در خط دفاعی راه راه پوشان تورین شود، به تازگی  
تایید کرد مذاکراتی بین او و باشگاه یوونتوس برای تمدید قرارداد 
در جریان است، اما ظاهرا نتیجه این مذاکرات مثبت نبوده و این 
مدافع هلندی قصد جدایی از جمع راه راه پوشان تورین را دارد. 
رافائلا پیمنتا مدیر برنامه های دلیخت با مدیران باشگاه یوونتوس 
درباره بحث تمدید قرارداد این بازیکن دیدار داشته که نتیجه 
مثبتی در برنداشته است. پیمنتا که حالا پس از مرگ مینو رایولا 
مدیر برنامه های پل پوگبا هم هست اما در زمینه انتقال این هافبک 
فرانسوی به جمع راه راه پوشان تورین با یوونتوسی ها توافق کرده 
است. دلیخت ۲۲ ساله از مدیران باشگاه یوونتوس خواسته تا با 
جدایی او موافقت کنند، چرا که به دنبال تجربه چالشی جدید 
است. بر این اساس؛ دو باشگاه منچستریونایتد و چلسی به دنبال 
به خدمت گرفتن این مدافع هلندی هستند. یوونتوس به خصوص 
پس از جدایی جورجو کیه لینی ۳۷ ساله مشتاق به تمدید قرارداد 
ماتیاس دلیخت است، اما به نظر می رسد این بازیکن تمایل به 
جدایی از این تیم ایتالیایی دارد. در صورتی که یوونتوس بخواهد 
مدافع میانی خود را به فروش برساند، ۸0 میلیون یورو از مشتریانش 

درخواست خواهد کرد.

            قرارداد
 Observador  پرتغال نوشت: ژوزه مورایس که 
دستیار ژوزه مورینیو در اینترمیلان، چلسی و رئال 
مادرید بود، با سپاهان ایران قراردادی امضا کرد. 
مورایس با 4 قهرمانی در کارنامه اش پا به ایران گذاشته 

. ست ا

        سرمربی
   سرمربی جدید استقلال خوزستان مشخص 
شد. سیروس پورموسوی  با حضور در دفتر 
باشگاه استقلال خوزستان و پس از توافق نهایی با 
مدیرعامل این باشگاه، قرارداد همکاری یکساله 

را امضا کرد.

                           اصفهان به جای پایتخت 
میلاد زکی پور که در فصل نقل وانتقالات مورد توجه 
تیم های پایتخت بود پس از انجام مذاکره با مدیرعامل 
و اعضای هیات مدیره باشگاه فولادمبارکه سپاهان 
با امضای قراردادی دو ساله به جمع طلایی پوشان 

اصفهان پیوست.
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